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Update Corona 
 

Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 en evenementen 

Vanaf 1 december 2020 is de Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 van kracht. Gelijktijdig met deze wet is de 

Tijdelijke regeling maatregelen Covid-19 in werking getreden. Hierin zijn de maatregelen uitgewerkt in regels; in 

hoofdstuk 5 van deze tijdelijke regeling staan de regels ten aanzien van evenementen. 

 

Op dit moment zijn evenementen niet toegestaan. Zoals u zult hebben vernomen is deze week wel een start 

gemaakt met een reeks praktijktesten hoe grote evenementen veilig kunnen plaatsvinden. De eerste, een zakelijk 

congres, vond plaats in het Beatrix Theater Utrecht. Er volgen nog zeven praktijktesten. Het kabinet gebruikt de 

opgedane kennis en inzichten om te bepalen hoe er naar veilige en verantwoorde evenementen toegewerkt kan 

worden. Het college volgt met belangstelling deze ontwikkelingen. 

 

Aanvraagprocedure 2021 

Omdat evenementen op enig moment weer zullen mogen plaatsvinden heeft de Veiligheidsregio Utrecht (VRU)  in 

samenwerking met de Utrechtse gemeenten een handelingskader evenementenprocedure opgesteld. In dit 

handelingskader is er voor gekozen om eventuele vergunningaanvragen en meldingen van evenementen ook dit 

jaar af te handelen volgens de reguliere evenementenprocedure inclusief indieningstermijnen. Onderdeel van deze 

procedure zal ook een toets zijn op de op dat moment geldende coronamaatregelen (‘Covid-19 toets’). 
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Door te wachten op het moment dat evenementen weer mogen, worden organisatoren beperkt in het indienen van 

een aanvraag en in de mogelijkheid om eventuele mogelijkheden voor een evenement te verkennen. Door tijdig 

aan de voorkant wel al de gebruikelijke toets te doen op bijvoorbeeld de brandveiligheid, verkeersveiligheid en 

openbare orde, is er voor organisatoren ruimte om - ook in overleg met de gemeente - te kijken naar de 

inpasbaarheid van het evenement in relatie tot de coronamaatregelen. Onder de huidige omstandigheden lopen 

organisatoren echter wel het (financiële) risico dat een evenement op het laatste moment toch niet door kan gaan. 

Het organiseren van evenementen vraagt in deze tijd dan ook de nodige flexibiliteit van zowel de organisatoren als 

de gemeente en de hulpdiensten/Veiligheidsregio. 

 

Covid-19 toets 

De (landelijke) maatregelen met betrekking tot Covid-19 veranderen continue. Op het moment dat 

vergunningaanvragen ingediend moeten worden, is niet exact te zeggen wat tijdens het evenement de 

mogelijkheden of beperkingen zijn. Kort voor het evenement zal vaak voor alle betrokkenen pas duidelijk zijn welke 

precieze mogelijkheden en beperkingen er tijdens het evenement zijn. 

 

Een organisator zal daarom bij de aanvraag ook een Covid-19 risicoanalyse moeten indienen en een plan waaruit 

naar voren komt hoe tijdens het evenement de geldende coronamaatregelen worden nageleefd. Meer informatie 

over de Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 in relatie tot evenementen zal binnenkort te vinden zijn op de 

gemeentelijke website. 

 

------------------- 

Stand van zaken voorbereiding Tweede 

Kamerverkiezingen 
 

De voorbereidingen voor de Tweede Kamerverkiezingen zijn in volle gang. In navolging van onze RIB van 21 

januari 2021 informeren wij u graag over de huidige stand van zaken.  

 

Zoals bekend heeft het kabinet besloten om de huidige lockdown, inclusief verlenging van de avondklok voort te 

zetten. Er zijn al verschillende maatregelen getroffen om de verkiezingen veilig te laten verlopen. Het is aan de 

minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK) en het kabinet om eventuele aanvullende 

maatregelen te overwegen. Het ministerie en gemeenten staan in nauw contact hierover. 

 

Communicatie 

In de aanloop naar de Tweede Kamerverkiezing is goede communicatie belangrijk. Zeker nu er door de tijdelijke 

maatregelen veel vragen zijn. Wij werken daarvoor nauw samen met het communicatieteam Tweede 

Kamerverkiezingen van het ministerie BZK. We ontvangen bijvoorbeeld factsheets en handreikingen. En we maken 

gebruik van de landelijke publiekscampagne. 

 

Kiezer van 70 jaar of ouder  

Speciale aandacht in de communicatie is er voor inwoners van 70 jaar of ouder. Zij kunnen bij deze verkiezingen 

ook per brief stemmen. Naast hun stempas ontvangen zij een tweede envelop met documenten die nodig zijn om 

per brief te stemmen. Hier zit een duidelijke uitleg bij. Naast het stemmen per brief kunnen zij ook zelf stemmen in 

een stemlokaal of iemand machtigen. 

 

In de VAR komt een verkiezingsspecial waarin ook uitgelegd staat hoe inwoners van 70 jaar of ouder per brief 

kunnen stemmen. Daarnaast staat de uitleg over het briefstemmen op de website en communiceren wij hierover 

via onze social media kanalen. 
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De briefstem kan worden ingeleverd bij één van de afgiftepunten of per post worden opgestuurd. De locaties van 

de afgiftepunten zijn: 

 

- Gemeentekantoor, Endelhovenlaan 1 Maarssen 

- Gemeentehuis Boom en Bosch, Markt 13 Breukelen 

- Afvalscheidingsstation, Rijksstraatweg 184 Loenen aan de Vecht 

 

Mindervaliden 

Het is belangrijk dat ook mindervaliden hun stem op de verschillende stemlocaties kunnen uitbrengen. 

Toegankelijkheid van onze stemlocaties voor mindervaliden is daarom belangrijk. In overleg met het Platform 

Gehandicapten Stichtse Vecht kijken we hoe en waar we de toegankelijkheid nog kunnen verbeteren. 

 

Drive-thru 

De voorbereidingen voor het inrichten van het drive-thru stembureau zijn inmiddels ook in volle gang. Deze zal 

worden geplaatst op het parkeerterrein bij het Van der Valk hotel in Breukelen: een centrale locatie die per auto 

vanuit alle windrichtingen van onze gemeente binnen ongeveer 20 minuten reistijd te bereiken is. Hier zal een 

ruime tent worden neergezet waar meerdere automobilisten tegelijk kunnen stemmen. Ook zal er ruimte zijn voor 

niet-automobilisten om er hun stem te kunnen uitbrengen, zoals bijvoorbeeld fietsers, wandelaars of mensen met 

een scootmobiel. Er worden meerdere maatregelen genomen om de veiligheid te kunnen garanderen, zowel wat 

betreft volksgezondheid (coronavirus) als ‘crowd control’ en verkeersveiligheid. 

 

------------------- 

Delta Fiber stopt met aanleg glasvezel in het 

buitengebied  
  

Sinds 2017 werkt Delta Fiber (voorheen Glasvezel Buitenaf) in onder meer de gemeente Stichtse Vecht aan de 

aanleg van glasvezel in het buitengebied. Snelle internetverbindingen in het buitengebied zijn van groot belang 

voor bewoners en ondernemers, zeker nu met de coronaperikelen veelal vanuit huis gewerkt, gestudeerd en 

geconsulteerd wordt. Nadat we diverse signalen hadden ontvangen dat de uitrol van de aanleg van glasvezel in het 

buitengebied stagneerde, zijn we sinds oktober 2020 in gesprek met Delta Fiber om inzicht te krijgen in de 

problematiek en om te kijken hoe een en ander vlot getrokken kon worden.  

 

We zijn dan ook onaangenaam verrast door het besluit dat Delta Fiber ons recent heeft medegedeeld dat zij stopt 

met de aanleg van glasvezel in onder meer een deel van onze gemeente. Dit is zeer teleurstellend, vooral voor de 

inwoners en bedrijven die dit betreft. We vinden het onbegrijpelijk dat Delta Fiber de verwachtingen die zij heeft 

gewekt naar onze inwoners niet nakomt en vinden het onacceptabel dat onze inwoners nu jarenlang feitelijk aan 

het lijntje zijn gehouden. Daarom vindt er op ons verzoek volgende week een gesprek plaats met de directie van 

Delta Fiber.  

 

We hebben deze nieuwe situatie onder de aandacht gebracht van de provincie Utrecht als aanjager van verglazing 

van het buitengebied. Daarnaast overleggen we met onze omliggende gemeenten over wat we hierin gezamenlijk 

kunnen doen. Er zijn meer gemeentes in Nederland waar Delta Fiber heeft aangegeven de aanleg van glasvezel in 

het buitengebied te complex te vinden en de ontwikkelingen voor Delta Fiber niet positief zijn.  

 

We organiseren ook een zogenaamde ambassadeursbijeenkomst begin maart om samen met deze voorlopers te 

kijken naar alternatieven om toch snel internet in het buitengebied van Stichtse Vecht te kunnen realiseren.  

 

------------------- 
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Gegevensuitwisseling Belastingdienst/Toeslagen inz. 

hersteloperatie toeslagenaffaire  
 

Gemeenten hebben een belangrijke rol gekregen in de ondersteuning van gedupeerden in de 

kinderopvangtoeslagaffaire. In Stichtse Vecht zijn er, voor zover bekend op peildatum 25 januari 2021, 37 inwoners 

als gedupeerden aangemeld bij de Belastingdienst. Tot voor kort was het niet mogelijk om de namen en 

persoonsgegevens van de gedupeerden te ontvangen van de Belastingdienst. De gemeente heeft de gedupeerden 

in Stichtse Vecht daarom via de media en eigen communicatiekanalen opgeroepen zich te melden bij de 

gemeente. Tot op heden is er contact geweest met 12 personen.  

 

De Belastingdienst/Toeslagen en de VNG hebben in de afgelopen maanden gewerkt aan een zorgvuldige 

gegevensuitwisseling tussen de Belastingdienst/Toeslagen en gemeenten. Voor de daadwerkelijke uitwisseling van 

de persoonsgegevens heeft het college op 16 februari jl. ingestemd met een machtigingsbesluit van de 

Belastingdienst/Toeslagen. Tevens heeft het college een verwerkersovereenkomst ondertekend. Door dit besluit is 

het voor de gemeente mogelijk om de contactgegevens te ontvangen van alle bij de Belastingdienst bekende 

gedupeerden in Stichtse Vecht.  

 

De persoonsgegevens worden via een beveiligd portaal ter beschikking gesteld aan de gemeentelijke 

contactpersoon. Zodra de persoonsgegevens zijn ontvangen, neemt deze persoon met alle gedupeerden contact 

op om waar mogelijk ondersteuning te bieden bij de problemen die zijn ontstaan door de 

kinderopvangtoeslagenaffaire bij de Belastingdienst. 

------------------- 

 

Aanvraag transformatie Fujitsutoren 
 

Wij hebben een aanvraag omgevingsvergunning ontvangen inzake transformatie van de Fujitsutoren ten behoeve 

van 260 studentenwoningen. Op de aanvraag is de reguliere voorbereidingsprocedure van toepassing. De 

aanvrager heeft niet alle benodigde gegevens aangeleverd, ook niet nadat een termijn is geboden om alsnog aan 

te leveren. Wat ontbreekt zijn stukken die nodig zijn voor de beoordeling of kan worden afgeweken van het 

bestemmingsplan.  

 

De ontvankelijkheid van de aanvraag omgevingsvergunning is getoetst op basis van de kruimelgevallenregeling en 

niet op basis van het Stedenbouwkundig kader en het Randvoorwaarden document Planetenbaan – Het Kwadrant  

(raadsbesluit van 3 juni 2020) en niet op basis van het tot op heden ontbreken van kostenverhaal. 

------------------- 

Ontwerpbestemmingsplan Oostwaard 9 Maarssen 
 

Van 27 november 2020 tot en met 7 januari 2021 heeft het ontwerp bestemmingsplan voor Oostwaard 9 in 

Maarssen ter inzage gelegen. In het bestemmingsplan wordt de woonbestemming van de woning en de 

bijgebouwen – een historische, monumentale boerderij - omgezet naar de bestemming Gemengd. De 

initiatiefnemer wil graag op het perceel en in de bestaande gebouwen bijeenkomsten en activiteiten organiseren op 

het gebied van cultuur en ontspanning en activiteiten gerelateerd aan het voedselbos. 

 

Tijdens de ter inzageperiode konden zienswijzen worden ingediend. Er zijn 73 zienswijzen ingediend. De 

zienswijzen gaan in hoofdzaak over het verkeer, de mogelijkheid evenementen te organiseren, het kamperen, de 

horeca en het aantal bezoekers. Men vreest vooral voor overlast door verkeer en geluid. 
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We willen nu eerst de zienswijzen verder bekijken en in concept beantwoorden. We hopen dat de beantwoording 

zowel het beeld bij de omwonenden als het bestemmingsplan kan verduidelijken. We denken voor de 

beantwoording ongeveer 8 weken nodig te hebben. Daarna zal de initiatiefnemer in samenwerking met de 

gemeente in één of meerdere (digitale) bijeenkomsten zijn plannen toelichten aan omwonenden en kunnen we 

antwoorden geven op veel gestelde vragen en opmerkingen. 

 

Als de participatie is afgerond zal het bestemmingsplan rond de zomer ter besluitvorming aangeboden kunnen 

worden aan uw raad. 

------------------- 

 

 


